
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

ZAPISNIK 
s 4. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od 24. listopada 2023. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 
 
 

Sjednici su bili nazočni: 

 Višnja Jelenčić, predsjednica 

 Krunoslav Pribanić, član 

 Igor Suhin, član 

  
Sjednici nisu nazočili: 

 Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 

 Sandra Graf Župčić, član 
 
Ostali nazočni: 

 Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida 
 
Usvojen zapisnik sa 3. sjednice od 13. srpnja 2023.godine. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 

      
  

DNEVNI RED 
 

1. Prioriteti MO Kantrida za 2024.godinu – redoslijed 
2. Problematika klizanja terena u ulici Mate Balote 
3. Osnivanje pododbora pri MO, imenovanje članova  
4. Ostalo 

 
 

Točka  1 

Predsjednica VMO, gospođa Višnja Jelenčić sa Vijećnicima , prošli petak obavila je konzultacije glede 

obrađenih prioriteta - Malih komunalnih akcija za 2024.godinu. Naime, vijećnici su uočili da u obrađenim 

prioritetima  uz stavku 34 - uređenje potpornog zida u Ulici Silva Lovre Milenića k.br. 15 i 15 b , stoji da 

nije u nadležnosti R+, da je zid u privatnom vlasništvu. Obzirom da je VMO još u rujnu ove godine R+  

dostavilo svoje očitovanje glede navedene stavke i predložilo sanaciju navedenog zida iz  prioriteta 

2023.g  tj. preostalih sredstava, ne posjedujući informaciju o vlasništvu, vijećnici bez  sastanka sa 

stručnim službama Rijeka plusa ne mogu usvojiti redoslijed prioriteta za 2024.  
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Članovi VMO Kantrida, upoznali su se sa obrađenim prioritetima - Malim komunalnim akcijama za 2024. 

Zaključili su da je puno toga pod upitnikom i nelogičnosti, ne samo što se tiče prioriteta za 2024. već i 

zamjenske lokacija za  2023.godinu. Ova lista prioriteta je upitna do daljnjega.  

Zaključak 

Zatražiti žurni sastanaka sa stručnim službama Rijeka plusa (Stasio Scarpa). 

 

Točka  2 

Članovi VMO Kantrida, jednoglasno su  ustvrdili da je klizanje terena u ulici Mate Balote 49-50 

(obrađena pod r.br.110 prioriteta za 2024.) predstavlja veliki problem , te je potrebno utvrditi koliko je 

VAŽNO - HITNO. 

 

Točka  3 

Prijedlog odluke o imenovanju pododbora za zdravstvo i socijalnu skrb i pododbora za kulturu. Vijećnici 

donose jednoglasan 

Zaključak 

U pododbor za zdravstvo i socijalnu skrb (djeca i stariji)  - imenuju se članove pododbora: 

Sandra Graf (predsjednica), Ljiljana Beg (član) i Branka Corva  (član). 

U pododbor za kulturu : Diana Rosandić  Živković (za predsjednicu), Đina Jurčić (član), 

Mirjana Poropat-Linić (član), Elda Bačić (član) i Višnja Jelenčić (član). 

 

Točka  4 

Pod točkom ostalo, nije bilo rasprave. 

 
 
Sjednica je završena u 18,30 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji sa od 2 (dvije) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                            Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                
      
   Dragica Šibenik                                                  Višnja Jelenčić  


